

4/27/2025  
報告事項

1. 5月4日，中午有為感謝主日學老師的聚會，請老師們抽空參加
2. 請為青少年6月9日至13日的肯塔基州哈蘭短宣之旅禱告。感謝您的支持。
3. 青少年宣教晚餐和才藝表演募款活動 - 5月10日（星期六）晚上6點在LCCC體育館舉行。活動包括晚餐和才藝表演。  
建議捐款：每位成人\$10-\$20（每位兒童\$5-\$10）。  
請於5月8日（星期日）前報名 - 填寫Google表單或發電子郵件給Kirt牧師：  
<https://forms.gle/Y2RVP2bBTCKuitbw6>  
Email: kirtchurch@gmail.com
4. 5月11日下午1:30，健康講座，主題便秘與大腸敏感綜合症，主講人：容俊陽醫師。
5. 教會計劃於今年8月9日前往洪都拉斯的宣教之旅。我們需要至少15人才能成行。如果您認識其他教會有興趣與我們同行的人，請儘快告訴我們。此次宣教活動將包括監獄事工、兒童事工、探訪當地教會及關懷有需要的人等內容。

4/27/2025  
感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量 and 服侍的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗75：1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

4/20/2025  
Announcement

1. On May 4th, there will be a gathering at noon to show appreciation for the Sunday School teachers. Teachers are kindly invited to attend if possible.
2. Our church is planning on Honduras mission 8/9 this year. We need to have 15 people to make the trip. If you know people from other churches who are interested in going with us, please let us know asap. The mission will include the prison ministry, children ministry, visiting local church and the needy, etc.
3. Please Pray for Youth Mission Trip to Harlan, KY on June 9-13. Thank you for your support.
4. Youth Mission Dinner and Show Fund Raiser – Saturday May 10 at 6:00pm at LCCC New Building Gym for dinner and talent show. Suggested Donation \$10-\$20 per adult (\$5-\$10 per child). Please sign up by Sunday May 8 - Fill out google form or Email Pastor Kirt  
<https://forms.gle/Y2RVP2bBTCKuitbw6>  
[kirtchurch@gmail.com](mailto:kirtchurch@gmail.com)
5. Lexington Chinese Community Health Seminar-Sun. May 11, 1:15pm @ LCCC classroom B in fellowship building. Speaker is June Young MD. And topic is constipation and irritable bowel syndrome.

4/20/2025

**Praise and Prayer**

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.